
 

PREGUNTES ORALS COMPROMÍS PLENARI ORDINARI GENER 2016 

 
1.- De la resposta a la pregunta oral número 2 del plenari ordinari de desembre 

donada pel Sr. Alcalde es desprèn que no té la mateixa opinió de la Sr. Regidora de Serveis 
Socials (citem textual: “coneixedora del seu àmbit, feina i competència. Persona totalment 
capacitada per al lloc que ostenta”) com dels Regidors/es de l’Equip Econòmic. No li sembla 
que omissions d’este tipus respecte a membres del seu Equip de Govern resulten acusacions 
políticament greus i poc diplomàtiques? 

2.- En la mateixa pregunta, li plantejàvem la descoordinació entre la part que si que va 
per pública la informació de la Llei 4/2015 signada pel socialista Ximo Puig, és a dir, la Regidora 
de Serveis Socials ( a la que felicitem per defensar l’esperit de la Llei i marcar distàncies 
respecte als criteris de l’Equip Econòmic) i, com deien, la part que va amagar la Llei com va ser 
l’Equip Econòmic. Perquè davant esta diferència de criteris dintre de l’Equip de Govern ens va 
contestar el Sr. Alcalde defensant la figura de la Sr. Regidora de Serveis Socials que no 
necessitava cap defensa i no va fer el mateix amb l’Equip Econòmic? 

3.- Donades les subtileses de les seues respostes, exemple de falta de transparència, 
hem de tornar a preguntar. Podria l’Equip econòmic facilitar-nos els totals de les hores 
extraordinàries, mes a mes, des de setembre de 2015 a desembre de 2015? 

4.- Donat que en les respostes donades en el plenari de l’IBI no consta la resposta a la 
nostra pregunta oral número 4, li tornem a preguntar. En el moment en que el Grup Socialista 
va ser coneixedor de la Memòria General sobre la modificació de les ordenances fiscals per a 
2016 signada el passat 15 d’octubre pel Sr. Armando Esteve, era ja dit Grup o alguns membres 
del Grup coneixedors de l’augment que experimentarien els rebuts de l’IBI en 2016? 

5.-Donat que la resposta concreta no es troba en l’acta del plenari sobre l’IBI, tornem a 
preguntar. Era el Sr. Armando Esteve conscient i coneixedor de l’augment que anaven a 
experimentar els rebuts de l’IBI en 2016 quan el passat 15 d’octubre signa la Memòria General 
sobre la modificació de les ordenances fiscals per a 2016? 

6.- A la nostra pregunta oral 6 del plenari de desembre ens contesten que han parlat 
amb els Ajuntaments de Montfort, Asp i Elda per tal de tractar el tema del servei mancomunat 
del transport urbà col·lectiu de Novelda. Resulta curiós i preocupant, com a mínim, que quan 
els preguntem amb quins representants han negociat i amb quina data, ens contesten que eixa 
informació no la tenen i que ens la passaran per escrit. Com s’explica el no tenir eixa 
informació? Han recuperat ja eixa informació perduda? 

7.- Sra. Regidora de Cultura, a finals del passat mes de desembre vam llegir als diaris 
que el govern de la Generalitat Valenciana havia trobat en un magatzem 375.000 llibres als 
quals no es donava cap ús. Segons s'informa, des del govern valencià s'està oferint als 
ajuntaments valencians lots de 60 perquè es posen a disposició de la ciutadania en les 
biblioteques públiques. Ha sol·licitat el nostre Ajuntament este lot de llibres per a la nostra 
biblioteca municipal? 

8.- Quants vehicles paguen l´impost sobre vehicles de tracció mecànica? D´estos 

quants són híbrids i quants elèctrics amb emissions nul·les? 


